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PROTOKÓŁ Nr XXIV/2021 
z XXIV zwyczajnej Sesji Rady Powiatu Świebodzińskiego 

  w dniu 25 lutego 2021 roku w sali sesyjnej 
Starostwa Powiatowego w Świebodzinie ul. Kolejowa 2 

przy zdalnym udziale radnych 
  

Ad.1 

Sesja Rady Powiatu odbyła się przy zdalnym udziale radnych z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. (na podst. art. 15zzzi Ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych ( Dz. U. z 2020 r. poz. 

374 z późn. zm.). 

 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara o godzinie 10.00 otworzyła i prowadziła XXIV 

zwyczajną Sesję Rady Powiatu Świebodzińskiego VI kadencji. Poinformowała, że sesja 

została zwołana prawidłowo. Następnie  Przewodnicząca Rady przystąpiła do 

sprawdzenia  obecności poprzez odczytanie listy radnych i potwierdzenie obecnych radnych 

słowami „obecny/na”. Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 17 radnych na sesji obecnych 

jest 15, w związku z tym Rada jest władna, aby podejmować prawomocne ustalenia i 

uchwały. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Następnie Przewodnicząca Rady powitała Starostę Świebodzińskiego Zbigniewa Szumskiego, 

Wicestarostę Świebodzińskiego Andrzeja Chromińskiego, wszystkich Radnych Powiatu, 

panią Dorotę Karbowiak Skarbnika Powiatu Świebodzińskiego, panią Dagmarę Dąbrowską 

Radcę Prawnego, pana Tomasza Olesiaka Przewodniczącego Rady Miejskiej w Świebodzinie 

i Sekretarza Powiatu, pana Edwarda Fedko – Radnego Sejmiku Województwa Lubuskiego, 

pana insp. Wiesława Wideckiego – Komendanta Powiatowego Policji w Świebodzinie, pana 

mł. bryg. mgr Mariusza Wójcik – Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Świebodzinie, Naczelników Wydziałów Starostwa, pracowników Starostwa, oraz wszystkie 

pozostałe osoby, obecne na dzisiejszej sesji.  

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, poinformowała, że uczestnicząc w sesji 

Rady Powiatu wyraża się zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych 

i wizerunku w myśl art. 6 ust. 1 lit. a oraz art. 9 ust. 2 lit. e rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z 

przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 

kwietnia 2016r. – tzw. RODO. Dodała, że sesja jest realizowana przy pomocy aplikacji 

Microsoft TEAMS. Firma Microsoft potwierdza zgodność Office 365 z wymogami RODO 

oraz gwarantuje Klientom pakietu, bezpieczeństwo i poufność ich danych. 

 

Sesje Rady Powiatu są, zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym, 

rejestrowane – protokół jest streszczeniem zarejestrowanych obrad. Pliki video z obrad 

udostępniane są na stronie internetowej Powiatu Świebodzińskiego oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej Powiatu Świebodzińskiego.  

 

Ad.2  
Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad, który został przesłany radnym wraz 

zawiadomieniem – złącznik nr 2.   

Porządek obrad: 
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1.Otwarcie XXIV sesji Rady Powiatu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przedstawienie porządku obrad. 

3.Omówienie protokołów z sesji Rady Powiatu w dniach  18.12.2020r. i 28.01.2021r. 

4.Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym (Druk Nr 292).  

5. Wystąpienie Radnego Sejmiku Województwa Lubuskiego Edwarda Fedko. 

6.Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przedstawienie planów pracy Komisji stałych na rok 2021. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Świebodzińskiego oraz sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w 

Świebodzinie za rok 2020 oraz (Druk Nr 294). 

9.Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Świebodzinie z 

działalności Komendy Powiatowej PSP w Świebodzinie za rok 2020 wraz z informacją o 

stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej (Druk Nr 293). 

10.Sprawozdanie Starosty Świebodzińskiego z działalności Komisji bezpieczeństwa i 

porządku w 2020 roku (Druk Nr 291). 

11.Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Świebodzińskiego (Druk Nr 295); 

2) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Świebodzińskiego 

na 2021 rok (Druk Nr 296); 

3) w sprawie przekazania petycji dotyczącej przeprowadzenia masowych szczepień na 

COVID-19 (Druk Nr 297);  

4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 Powiatu Świebodzińskiego (Druk Nr 

298); 

12.Sprawy różne: 

13. Zamknięcie obrad XXIV sesji.  

 

Ad.3 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że do protokołów sesji Rady Powiatu z 

dnia 18.12.2020r. i 28.01.2021r. nie zgłoszono uwag, w związku z tym stwierdziła, że 

protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad.4 
Informację z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym (Druk Nr 292), radni 

otrzymali wraz zawiadomieniem. (Informacja stanowi złącznik nr 3 do protokołu). Starosta 

Zbigniew Szumski wyjaśnił, że dodatkowo zarząd odbył posiedzenie w dniu dzisiejszym, na 

którym: rozpatrzono pismo dot. dotacji celowej dla samorządów z Budżetu Województwa 

Lubuskiego na realizację szczepień przeciwko grypie, przyznano dodatki motywacyjne dla 

dyrektorów szkół i placówek prowadzonych przez Radę Powiatu Świebodzińskiego, 

udzielono pełnomocnictwo Dyrektorowi I Liceum Ogólnokształcącego w Świebodzinie do 

nadzoru, płatności i sprawozdawczości w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych na zadanie pn.: „Termomodernizacja budynku I Liceum Ogólnokształcącego w 

Świebodzinie”, podjęto prace nad zmianą Uchwały nr 59/2019 z 25 kwietnia 2019 w sprawie 

realizacji zadań drogowych w latach 2019 – 2023, o których Państwa, poinformujemy.  

 

Radny Mieczysław Czepukowicz poprosił o wyjaśnienie dotyczące pkt.16 – na prośbę 

wnioskodawców przyznano środki finansowe dla zawodników reprezentujących Powiat 

Świebodziński w zawodach i turniejach w Armwrestlingu na arenach ogólnopolskich i 

międzynarodowych oraz czy występuje praca zdalna w starostwie i w jakich wydziałach? 
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Starosta wyjaśnił, że jest to dwóch zawodników reprezentujących Powiat Świebodziński w 

zawodach i turniejach w Armwrestlingu na arenach ogólnopolskich i międzynarodowych, 

którzy są mieszkańcami Świebodzina. Współpraca z powiatem jest długoletnia. Kwota 

dofinansowania to 2 x po 1000zł. Bardzo porządni ludzie i warto ich wspomagać, w tym, co 

robią. Praca zdalna jest utrzymywana tylko w tych sytuacja, indywidulanych, gdzie jest taka 

potrzeba. Wydziały, które korzystają z pracy rotacyjnej, to: GN i FK.  

 

Ad.5 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że w tym punkcie zaplanowane jest 

wystąpienie Radnego Semiku Województwa Lubuskiego Edwarda Fedko. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara poprosiła o zabranie głosu Pana Edwarda Fedko 

Radnego Sejmiku Województwa Lubuskiego. 

 

Pan Edward Fedko Radny Sejmiku Województwa Lubuskiego omówił kwestie inwestycji 

wojewódzkich oraz informacji dot. sejmiku (w szczególności budżetu oraz złożonych 

wniosków), wspomniał o połączeniach kolejowych, obwodnicy Świebodzina, obwodnicy 

Trzciela, węźle autostrady pod Łagowem, szlakach turystycznych oraz ścieżek rowerowych. 

Radny poruszył kwestie programów bezpieczeństwa przeciwpożarowego i 

przeciwpowodziowego w ciągach komunikacyjnych oraz z tego tytułu przeznaczone środki 

zewnętrzne na ten cel. Budżet zamknął się w granicach 534mln. Radny Edward Fedko 

przybliżył strategię Rozwoju Województwa Lubuskiego do 2030r. Zwrócił szczególną uwagę 

na kwestie dot. spalarni w Jeziorach między Świebodzinem a Sulechowem, która była jednym 

z elementów strategii. Zapisano 46 zadań kluczowych z różnych obszarów, również w 

dostępności komunikacyjnej. Radny złożył także interpelację w sprawie renowacji zamku 

przy LCO w Świebodzinie. Prace remontowe maja zacząć się w roku 2022, a wyposażenie 

tych obiektów powinno zakończyć się 2026r.   
 

Radny Mieczysław Czepukowicz zabrał głos w sprawie. W swojej wypowiedź radny, 

pozytywnie ocenił zapisane zadania, które są wpisane i będą realizowane w strategii Rozwoju 

Województwa Lubuskiego do 2030r.  
 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zabrała głos w sprawie. Czy są informacje na temat 

rozmów związanych ze stworzeniem lub udrożnieniem połączeń kolejowych regionalnych na 

odcinku Świebodzin – Chociule – Radoszyn? 
 

Radny Fedko odpowiedział, że niestety nie ma takiej wiedzy.  Natomiast są propozycje 

utworzenia tz. szybkiej kolei aglomeracyjnej trójmiasta Sulechów – Nowa Sól. Na pytanie 

zadane przez Przewodnicząca Rady, radny postara się uzyskać informacje od PLK.  
 

Radny Michała Motowidełko zabrał głos w sprawie. Wypowiedział się na temat obwodnicy 

dla Świebodzina, że od zaplanowania do realizacji jest długa droga.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady Urszula Miara podziękowała Panu Edwardowi Fedko 

Radnemu Sejmiku Województwa Lubuskiego za wystąpienie. 
 

Ad.6 
Radny Mieczysław Czepukowicz poinformował, że złożył na piśmie interpelację dot. 

wykorzystania samochodów służbowych do celów prywatnych przez Starostę i Wicestarostę 

(załącznik nr 4 ). Poprosił o odpowiedź na pytania: 
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1/ Na jakiej podstawie Panowie Starostowie wykorzystują samochody służbowe do celów 

prywatnych? 

2/ Kto wyraził zgodę na użytkowanie samochodów służbowych do celów prywatnych? 

3/ Czy jest zawarta umowa na użytkowanie samochodów służbowych do celów prywatnych? 

4/ Jaka jest odpłatności za korzystanie samochodów służbowych do celów prywatnych? 

5/Proszę o przedstawienie wszystkich wydatków dot. eksploatacji samochodów w skali roku? 

6/Czy jest prowadzona ewidencja wyjazdów służbowych i prywatnych? Proszę o 

udostepnienie. 

7/ Gdzie są parkowane samochody w dni wolne od pracy i po godzinach pracy oraz podczas 

urlopów wypoczynkowych? 

8/ Czy tymi samochodami jeżdżą pracownicy Starostwa? 

 

Starosta poinformował, że dwukrotnie była wyjaśniana sprawa umowy na użytkowanie 

samochodów służbowych do celów prywatnych, zgodnie z obowiązującym prawem. 

Sporządzone były te umowy w celach wyeliminowania sytuacji, gdzie miesza się sprawy 

zawodowe z prywatnymi – starostowie mają nienormowany czas pracy.  Radca prawny 

udostępni umowy, z którymi będzie można się zapoznać. Stara Oktacvia wymaga remontu, 

nie nadaje się do przejazdów na trasach dłuższych, póki co, ten samochód użytkujemy. Od 

użytkowanych samochodów służbowych do celów prywatnych, odprowadzany jest należny 

podatek, to tez jest udokumentowane w wydziale finansowym. Starosta dodał, że podczas 

urlopów wypoczynkowych, samochody nie są użytkowane (za ten okres nie odprowadzamy i 

nie płacimy należnego podatku) i garażowane są na terenie Starostwa Powiatowego w 

Świebodzinie. Pełną informację przygotujemy na piśmie. Zatrudniony kierowca/konserwator 

w urzędzie ma do dyspozycji bagażowego Citroena załatwia tematy z bieżącą obsługą 

starostwa. W wyjazdach delegacyjnych, podróżuję sam, ze względu na sytuację epidemiczną.  

 

Radny Krzysztof Warcholik poinformował, że złożył interpelację do Gminy Świebodzin dot. 

drogi na ul. Na Skarpie w Świebodzinie. Mieszkańcy wnioskują o wprowadzenie 

jednokierunkowego ruchu dla pojazdów od strony os. Żaków lub oznakowanie, jako drogi 

wewnętrznej. Radny poinformował, że zgłosi ta interpelację do komisji ds. zarządzania 

ruchem na drogach gminnych i powiatowych.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że wpłynęły na piśmie w 

dniu dzisiejszym następujące interpelacje: 

1/interpelacja Radnego Macieja Sieńkowskiego dotyczy zmiany standardu zimowego 

utrzymania dróg powiatowych pomiędzy miejscowościami Szczaniec-Smardzewo oraz 

Szczaniec-Ojerzyce (złącznik nr 5);   
2/interpelacja Radnego Macieja Sieńkowskiego dotycząca naprawy nawierzchni drogi po 

między skrzyżowaniem drogi ul. Herbowej i Szkolnej w miejscowości Szczaniec (złącznik nr 

6). 

 

Ad.7 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara poprosiła przewodniczących poszczególnych 

komisji stałych o przedstawienie planów pracy komisji na roku 2021. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Regionalnego pan Krzysztof Warcholik 

przedstawił plan pracy komisji na roku 2021. Plan pracy komisji stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Kultury i Sportu pani Jolanta 

Starzewska przedstawiła plan pracy komisji na roku 2021. Plan pracy komisji stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała za przedstawienie informacji. Pytań nie 

zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Powiatu Świebodzińskiego 

przyjęła plany pracy komisji stałych na roku 2021.  

 

Ad.8 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara poinformowała, że sprawozdanie z 

działalności Komendanta Powiatowego Policji w Świebodzinie za rok 2020 oraz informacja o 

stanie porządku i bezpieczeństwa na terenie Powiatu Świebodzińskiego (Druk Nr 294) została 

przesłana wraz z materiałami na sesję (sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara poprosiła pana Inspektora Wiesława 

Wideckiego o przedstawienie sprawozdania.  

 

Komendant Powiatowej Policji w Świebodzinie przedstawił sprawozdanie z działalności 

Komendy Powiatowej Policji w Świebodzinie za rok 2020 oraz informację o stanie porządku 

i bezpieczeństwa na terenie Powiatu Świebodzińskiego z zgodnie z załącznikiem nr 9 do 

protokołu.  

 

Następnie Inspektor Wiesław Widecki odpowiedział na pytania skierowane przez radnego 

Mirosława Algierskiego a wnioskowane przez mieszkańców Świebodzina.  
 

1. Mieszkańcy pytają, czy samochody policyjne wyposażone są w GPS oraz czy jest 

prowadzona kontrola wyjazdów samochodami służbowymi? Pan Komendant odpowiedział, 

że od strony technicznej nie wypowie się na ten temat, ale takie możliwości posiadamy. 

2. Jaka jest ocena policji o istniejącym monitoringu miejskim? Mieszkańcy sugerują 

zamontowanie kamer na drogach wjazdowych/wyjazdowych do miasta.  Komendant Widecki 

odpowiedział, że każde działanie zmierzające do założenia takiego systemu, będzie przez nas 

popierane, ponieważ 24h taki obszar jest monitorowany i pomaga nam w reagowaniu na 

bieżąco w danej sytuacji. Jesteśmy po rozmowach z Burmistrzem Świebodzin w sprawie 

sugestii rozbudowy sytemu monitoringu w mieście i wskazanie obszarów monitorujących.  

3. Czy prowadzona jest kontrola ruchu w mieście na drogach powiatowych z ograniczeniem 

nośności powyżej 12 ton (dot. ul. Zachodniej i ul. Sulechowskiej). Komendant Widecki 

odpowiedział, że tak, wielokrotnie prowadzone są kontrole i dosyć często zakończone 

mandatami. 

4. Jak często jest prowadzona kontrola prędkości na drogach w mieście? Komendant w czasie 

omawiania sprawozdania, poruszył temat zadany w pytaniu.  

5.Czy istnieje możliwość kontroli samochodów, które pomimo czerwonego światła 

wyjeżdżają na skrzyżowanie? Komendant Widecki odpowiedział, że komenda nie jest 

przygotowana technicznie do takiej kontroli. Na wniosek, ITD montuje się urządzenia na 

sygnalizacji świetlnej.  

6. Czy prowadzona jest kontrola prawidłowości postoju/parkowania na ulicach w mieście? 

Czy są przypadki parkowania poza miejscami wskazanymi? Komendant odpowiedział, że tak, 

są prowadzone kontrole. Jest bardzo dużo takich przypadków, szczególnie w ścisłym centrum 

miasta Świebodzina, a także w godzinach popołudniowych na osiedlach mieszkalnych.  

7. Jaka jest ocena policji do wprowadzenia projektu płatnych miejsc postoju na wybranych 

ulicach Świebodzina? Komendant Widecki odpowiedział, że prędzej, czy później taki projekt 

będzie musiał być wprowadzony.  
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8. Jaka jest propozycja policji w sprawie bezpieczeństwa ruchu na drogach w mieście i na 

terenie powiatu? Komendant Powiatowej Policji odpowiedział, że kilka propozycji rozwiązań 

zostało zawarte w sprawozdaniu za 2020 rok. Komendant wspomniał, że takim 

newralgicznym punktem poza naszą sferą są działania inwestycyjne, priorytetowo należy 

traktować rozwój i modernizacja sieci drogowej – południowo obwodnica Świebodzina, 

doinwestowanie w sferze doświetlenie przejść dla pieszych oraz separacja pieszych i 

rowerzystów od głównego ruchu drogowego. Mamy bardzo dobrze wyposażony tabor, do 

kontroli tego rodzaju traktów drogowych.  

9. Mieszkańcy wnioskują o wprowadzenie patrolu pieszych na teren Świebodzin.  Komendant 

poinformował, że patrole piesze są kontynuowane przez policje. Utrudnia nam w 

realizowaniu tego zadania, sytuacja kadrowa i kwarantanna załogi.  

10. Czy odbywały się spotkania z mieszkańcami dot. bezpieczeństwa publicznego? 

Komendant poinformował, ze w chwil obecnej nie mogą odbywać się takie spotkania ze 

względu na reżim epidemiczny. Jeśli ograniczenia zostaną odwołane, zostaną realizowane 

takie spotkania.  

 

Komendant Powiatowej Policji w Świebodzinie dodał, że bardzo podoba się taka formuła, z 

której korzysta radny Algierski i zachęcam do zadawania pytań, sugestii w takim formacie.  

 

Radny Mieczysław Czepukowicz zabrał głos w sprawie. Zapytał się: 

1/ Czy obywatele innych państw wchodzą w konflikt z prawem? 

2/ Czy policja będzie egzekwować i pouczać za nie noszenie maseczek, osoby, który nie 

przestrzegają przepisu? 

3/Proszę o kilka słów komentarza na temat imprezy nocnej na ul. Łęgowskiej w 

Świebodzinie. 

 

Komendant Powiatowej Policji w Świebodzinie odpowiedział na zadane pytania. Wspomniał, 

że cudzoziemcy popełniają przestępstwa na terenie naszego powiatu, nie jest to jakaś liczba, 

która by niepokoiła. Na pytanie, czy policja będzie egzekwować i pouczać za nie noszenie 

maseczek osoby, które nie przestrzegają przepisu? Komendant odpowiedział, że będziemy 

egzekwować przepisy od pierwszego dnia ich obowiązywania, decyzja czy mandant, będzie 

zależał od funkcjonariusza. Na trzecie pytanie odnośnie interwencji w dyskotece w Klubie 

RESET na ul. Łęgowskiej w Świebodzinie, szczegółów nie mogę podać, ponieważ poty się 

szereg postepowań przez organy prokuratorskie, jest to wyjaśnianie.  

 

Radny Marcin Minta zabrał głos w sprawie. Zadał pytania: 

1/ Czy były przypadki, że policja współpracowała z sekcją poszukiwawczo-ratowniczą 

działającą przy OPS Zbąszynek? 

2/ Kilka słów komentarza dot. posterunku policji w Zbąszynku? 

3/ Czy policja ma dostęp do monitoringu miejskiego w Zbąszynku? 

4/ Proszę o komentarz dot. zgłaszanych przez mieszkańców wniosków w sprawie przejazdu z 

dużą prędkością pojazdów przez główną drogę w m. Dąbrówka Wlkp.    

 

Komendant Widecki odpowiedział, że funkcjonariusze policji współpracują z sekcją 

poszukiwawczo-ratowniczą działającą przy OPS Zbąszynek. Współpraca jest na bardzo 

wysokim poziomie. Posterunek policji w Zbąszynku pod względem organizacyjnym nie 

zmienił się, natomiast osobowo, tak. Jest roszada kadrowa, przydzielonych jest 6 

funkcjonariuszy oraz kierownik posterunku. W zastępstwie przydzielone są patrole ze 

Świebodzina, którzy dodatkowo obsługują Szczaniec i Zbąszynek. Komendant zapewnił, że 

nie zostawimy tych miejscowości samy sobie. Mieszkańcy mogą liczyć na wsparcie. 

Inspektor Widecki potwierdził, że policja ma dostęp do monitoringu miejskiego w Zbąszynku. 
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Wielokrotnie już korzystaliśmy z dostępu online. Odpowiadając na ostatnie pytanie, 

Komendant poinformował, że znany jest temat zgłoszony przez radnego Mintę w sprawie 

przejazdu z dużą prędkością pojazdów przez główną drogę w m. Dąbrówka Wlkp. 

Wielokrotnie kierujemy tam patrole drogowe, najbardziej skutecznym narzędziem jest 

nieoznakowany patrol z videorejestratorem, z którego bardzo często korzystamy. Ten temat 

jest pod stałym nadzorem sekcji drogowej.   

 

Następnie Przewodnicząca Rady Urszula Miara podziękowała Komendantowi Powiatowej 

Policji w Świebodzinie za udział w sesji, przygotowanie sprawozdania i stwierdziła, że 

sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Świebodzinie za rok 2020 

oraz informacje o stanie porządku i bezpieczeństwa na terenie Powiatu Świebodzińskiego 

Rada Powiatu przyjęła.  
 

Ad.9 
Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara poinformowała, że sprawozdanie Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Świebodzinie z realizacji zadań ochrony 

przeciwpożarowej Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Świebodzinie za 

2019r. (Druk Nr 293) zostało przesłane wraz z materiałami na sesję. (Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.)  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara poprosiła Komendanta PPSP w Świebodzinie o 

przedstawienie sprawozdania.  

 

Komendant PPSP Mariusz Wójcik przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań ochrony 

przeciwpożarowej Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Świebodzinie za 

2020r. w formie prezentacji zgodnie z załącznikiem nr 10 do protokołu.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Urszula Miara podziękowała Komendantowi Państwowej 

Powiatowej Straży Pożarnej w Świebodzinie za udział w sesji, przygotowanie sprawozdania i 

stwierdziła, że Informacja z realizacji zadań ochrony przeciwpożarowej na terenie Powiatu 

Świebodzińskiego za 2020r. została przyjęła.  

 

Ad.10 
Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara poinformowała, że sprawozdanie z 

działalności Komisji bezpieczeństwa i porządku przy Staroście Świebodzińskim w 2020 roku 

(Druk Nr 291) zostało przesłane wraz z materiałami na sesję. (Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu.)  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście Świebodzińskim w 2020r.   

 

Ad.11 

Podjęcie uchwał: 

1/ w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Świebodzińskiego (Druk Nr 295), który radni otrzymali wraz z materiałami 

na sesję i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (14 

radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały – radni głosowali słowami 

„za, przeciw, wstrzymuje się”. 
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Głosowało 14 radnych (14za, 0przeciw, 0wstrz.) w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV/194/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż bezprzetargową nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Świebodzińskiego Uchwała stanowi załącznik nr 13, a imienny wykaz głosowania załącznik 

nr 14. 

 

2/ w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Świebodzińskiego 

na 2021 rok (Druk Nr 296), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję i stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (14 

radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały – radni głosowali słowami 

„za, przeciw, wstrzymuje się”. 

 

Głosowało 14 radnych (14za, 0przeciw, 0wstrz.) w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV/195/2021 w sprawie uchwalenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Świebodzińskiego na 2021 rok. Uchwała 

stanowi załącznik nr 16, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 17. 

 

3/ w sprawie przekazania petycji dotyczącej przeprowadzenia masowych szczepień na 

COVID-19 (Druk Nr 297), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję i stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (14 

radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały – radni głosowali słowami 

„za, przeciw, wstrzymuje się”. 

 

Głosowało 14 radnych (14za, 0przeciw, 0wstrz.) w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV/196/2021 w sprawie przekazania 

petycji dotyczącej przeprowadzenia masowych szczepień na COVID-19. Uchwała stanowi 

załącznik nr 19, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 20. 

 

4/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 Powiatu Świebodzińskiego (Druk Nr 

284), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 

Skarbnik dodała, że zarząd nie zgłosił autopoprawki do projektu uchwały, salda kwot w tej 

uchwale zostaną zaktualizowane o zmiany, które zarząd podjął na dzisiejszym posiedzeniu.  

Pytań i uwag więcej nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum 

(14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały – radni głosowali 

słowami „za, przeciw, wstrzymuje się”. 

 

Głosowało 14 radnych (14za, 0przeciw, 0wstrz.) w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV/197/2021 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2021 Powiatu Świebodzińskiego. Uchwała stanowi załącznik nr 

22, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 23. 

 

Ad.12 

Przewodnicząca Urszula Miara zapytał, kto w sprawach różnych chciałby zabrać głos.  
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Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynęły następujące pisma do rady 

powiatu: 

1/wpłynęło zawiadomienie z dnia 10.02.2021r. znak NK-I.4131.9.2021.AHor o wszczęciu 

postępowania nadzorczego w stosunku do uchwały Nr XXIII/189/2021 Rady Powiatu 

Świebodzińskiego z dnia 28 stycznia 2021r. w sprawie dofinansowania na 2021r. 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Świebodziński – załącznik nr 24; 

2/ wpłynęło w dniu dzisiejszym rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Lubuskiego znak NK-

I.4131.9.2021.AHor z dnia 24.02.2021r., w którym to stwierdza się nieważność uchwały Nr 

XXIII/189/2021 Rady Powiatu Świebodzińskiego z dnia 28 stycznia 2021 r. w sprawie 

dofinansowania na 2021r. doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Świebodziński, w całości – załącznik nr 25; 

3/wpłynęło pismo z dnia 1.02.2021r. z Biura Wojewody Lubuskiego znak BW-

I.0341.12.2021 w sprawie ustalenia patronów roku 2021– załącznik nr 26; 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że odbyła spotkanie z Burmistrzem Świebodzina, na 

którym poruszono temat: 

- transportu gminnego i między gminnego; 

- powiększenie cmentarza komunalnego oraz jego monitoring; 

- wyasygnowanie środków przez Radę Miejską w Świebodzinie na izbę wytrzeźwień w 

Raculi.   

Poinformowała również, że proponowany termin następnej sesji to 25 marca 2021r. o godz. 

10.00 

 

Ad.13 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodnicząc Rady o godz. 13.40 zamknęła XXIV 

zwyczajną sesję Rady Powiatu Świebodzińskiego VI kadencji.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:         

Inspektor Anna Kowalik 

                                 Przewodnicząca Rady  

        (-) Urszula Miara 
               


